

關顧在臺外籍人士委員會代禱報告

TECC's Summer Prayer Newsletter 2011

中華基督教福音協進會 – TECC Ministries 23444 永和區保生路一號 20 樓
(02) 8660-1070 #170 <http://tecc-resources.blogspot.com>
Fax: 02- 2231-1070 email: tecc.gospel.adm@gmail.com

因為主的收割真的有很多事要做!

因為主的收割真的有很多事要做，關顧在台外籍人士委員會這幾個月沒有許多代禱信跟朋友分享。關顧在台外籍人士委員的博客增加管理選項有公開消息的閱覽。電子報告。去年年底印尼數量突然增加

(169,000)，泰國(63,000)減少後，第二刷的雙語和修訂版的路加福音數量似乎剛好。- 基督教媒體報導我們四月份的基層訓練，台灣政府菲律賓政府官員的問題不斷提醒社會大眾和台灣教會需要我們分享，幫助他們留在這兒的現實生活中尋找耶穌。

分享我們特別的代禱事項:

1. 藏語福音的可能- (禱告) 協助需要! 你們許多人可能已經注意到西藏僧侶樂於在各地傳他們佛教的教導。關顧在台外籍人士委員會幾年前就決定購買藏語的文宣並想辦法在他們的文化中把福音材料帶到關鍵的地方。這些日子關顧在台外籍人士委員會購買藏聖經，耶穌傳和不同的藏語福音單張放在台北西藏文化中心供市民使用。禱告這個圖書管理員熱情接待這份禮物。來學習的藏族僧侶可因此找到永遠的光的方法!

2 “Jendela Hati” 擴展課程 (也檢查前一版的報告):

新的印尼宣教雜誌繼續祝福許多讀者。求主使用它帶領人歸主，使許多慕道友來到祂的教會。其中有些人嫁給台灣丈夫。募款仍然是一個挑戰。如果您願意奉獻支持印刷和郵寄費用請撥 0919576041

3. 已婚婦女的成長 (“移民新娘統計):
<http://tecc-resources.blogspot.com>

4. 多種語言宣教 Kaibigan: 增訂版本!
(捐款電話: 0268272902)

5. 越語事工(北台): 推廣和外展報導在 6 月的博客刊物。越南基督徒被提醒他們國家 150 年的宣教歷史，在台灣工作進展緩慢。

6. 生命樹: 高雄多元種族事工: 艾倫基爾戈牧師牧師 0920114873 郭亞倫 E-mail 地址: alankilgore2004@yahoo.com。詳細報告代禱事項:

7. 北和中台灣的泰國事工: 昌化附近在規劃階段一個教會拓殖。讚美主: 數百人在上個月接受永遠的生命: [more>>>](#):

8. 台北國際教會在鄰近桃園地區開啟一個新的菲律賓服事: 詳情請電: 高保羅牧師 6561920929。他們的主要團契仍在尋找一個新的牧師。若主給你一個適當的名字請打電話: 0929 192 656

9. 準備 CCCOWE (9 月): 張牧師要代表 TECC 和 TIEF 出席會議。我們計劃印另一份 TECC 小冊，介紹主在外籍人士之間的工作，因為我們在過去七年經歷過。有足夠的資金來支付印刷費用。

雖然 TECC 本身網絡正在擴大事工因此也在其他地方複製發展。這是快樂的事。如果你想加入網絡禱告，請讓我們知道如此更多人將把你的禱告帶到主收割的寶座前代求。謝謝您的支持，請繼續，尤其是今年夏天，在亞洲外籍人士之間求神賜下大豐收在他們的教會，他們的同事和許多成功的專案!

郝安倫牧師, (宣道碩士, 道學碩士),
關顧在台外籍人士委員會事工協調

為普世宣教打開外籍人士藉福音之門!

TECC Taiwan Expatriate Caring Committee



(02) 8660-1070#170 (O)
Cell: 0932 922 190

<http://tecc-resources.blogspot.com>



The 8th CCCOWE, Bali 9月
12-16日



Tibetan Bibles, DVDs at
TECCs Administrative
Office! Help prevent Tibetan
monks from sharing the
wrong gospel by
introducing Jesus!



Thai Workers Waiting for
the Gospel, pray for more
Coworkers and the new
outreach ministries,
students of theology from

These years first month...

Because there is really much to do in the harvest of the LORD TECC in these month did not bother its friends with many prayerletters. TECC's blog increased the TECCs administration options to go public with relevant news. electronic reporting. After the sudden increase of the number of Indonesians (169,000) and decrease of the Thai (to 63,000) by the end of last year the print of a second bi-lingual and revised edition of the gospel of Luke seemed justified. – The report in Christian media about our grassroot training sessions in April and Taiwan's government problems with the Philippine government officials keep reminding the public and the churches in Taiwan of the need to do our share to help them to finding real life in Jesus as long as they can stay here.

Our latest Prayer News

1. Evanlism possible in Tibetan Languages – (prayer) assistance needed!

- As many of you may have noted Tibetan monks enjoy evangelizing with their Buddhist teachings nearly everywhere. TECC decided years ago to purchase literature in their language and seek for ways to bring this gospel material in key places of their culture. In these days TECC will try to place some of its newly purchased Tibetan bibles, Jesus video and gospel in various Tibetan languages at the Tibetan Cultural Center in Taipei for public use. Pray for warm reception of this gift by the librarian. Studying Tibetan monks may thus find the way to eternal light!

2. “Jendela Hati “ on its Course of Expansion (also check the former edition for reports):

This new Indonesian mission magazine continues to bless many of its readers. Pray for clear conversions and that the LORD is using it to join many of their seekers to His church. Some of them are married to Taiwanese husbands. Also funding remains a challenge. If you would like to donate toward the print and posting expenses call 0919576041

3. Growth of In-married Woman (“Immigrant Bride Statistic:”<http://tecc-resources.blogspot.com>

4. Multilingual Mission Kabigan: increased editions! (for donations call: 02 2729 0268

5. Vietnamese Ministries Nordtaiwan: Outreach and development are reported on our June blog publication. In these days Vietnamese Christians are reminded of 150 yrs evangelical mission history in their country and its slow progress here in Taiwan.

6. Tree of Life: Multi-ethnic ministry in Kaoshiung: Rev. Alan Kilgore 0920114873 郭亞倫牧師 e-mail address : alankilgore2004@yahoo.com Ask for detailed report [prayer requests](#) :

7. Nord- and Central Taiwan Thai Ministries: One more church planted one other in planning stage near Changhua. Praise the LORD: hundreds received eternal life: in the [last month](#)>>>:

8. The Taipei International church did open a new chapter with a Filipino service near Taoyuan: For details call: Pastor Paul Ko 0929 192 656. They are still looking for a new pastor in for their main fellowship. If the LORD give you a name of a suitable person call in

9. Preparing for CCCOWE: Pastor Chang is going to participate and will represent TECC and TIEF at the conference. We plan to print another copy of TECCs last booklet to introduce the LORDs work among expatriates as we experienced it in the last seven years. For for enough funds to cover the printing expenses.

While TECC itself within its network is expanding the ministry as such is copied and developed in other places too. This is a joy. If you would like to join the prayer network please let us know so a larger number of people is bringing your prayer requests before the throne of the LORD of harvest. Thanks for your support and please continue especially for this summer to pray for a big harvest among the Asian expatriates, their churches, their coworkers and much success of the projects!

Alain Haudenschild, M.A, M.Div., TECC Ministry Coordinator

請支持我們: 國泰世華銀行·永春分行,台北市信義區忠孝東路五段 687 號 (Cathay United Bank, No.687, Sec. 5, Zhong Hsiao E. Road, Sinyi District 110, Taipei City, Taiwan) 銀行代號:0130785: 帳號 A/C 078-50-400-3484, 中華基督教福音協進會(Chinese Christian Evangelistic Association)註明: “普世宣教中心, TECC”, 劃撥帳號 14514373 「社團法人中華基督教福音協進會」, 註明: “普世宣教中心, TECC”.